
Het voetbalseizoen is weer begonnen, en waar de zomermaanden uiterst zonnig verliepen, kunnen de 
ontwikkelingen bij onze club beter als ‘stormachtig’ worden omschreven. Het kan niemand zijn ontgaan 
dat de kleedkamerbouw in een vergevorderd stadium verkeert. Sterker nog, iedereen zit er met de neus 
bovenop, want alle teams droegen tijden de klusdagen een steentje bij. Er werd heel wat geschuurd, 
gezaagd en gesloopt. Nu is echter het figuurlijke timmeren begonnen, aan elftallen welteverstaan. Ook de 
redactie van de nieuwsbrief heeft niet stilgezeten, en presenteert de eerste nieuwsbrief. Opdat er een goed 
seizoen mag volgen!     

Arjan Bosch (arjanbosch@hotmail.com) en Wouter Dijk (wouterdijk@hotmail.com)

Nieuwe ronde, nieuwe kansen
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GERNER - DALFSEN Het voetbalseizoen is weer begonnen, en de 
netten bollen naar hartelust voor de spitsen van ASC’62. Maar, zonder 
scheidsrechter wordt het moeilijk voetballen. Vandaar dat we de Held 
van de Maand deze keer in dat gilde zoeken. Scheidsrechters maken 
weleens een foutje, maar dat hebben we maar te pruimen. Deze man 
doet ook z’n best, en over het algemeen gaat het fluiten hem goed af. 
Omdat we waardering hebben voor dit ‘uitstervende diersoort’, verkiezen 
we deze keer Henk-Otto Limburg tot Held van de Maand.

Stabij Spreekt

Held van de maand 

“Anderen begrijpen is kennis; jezelf 

begrijpen is verlichting”

VierVierTweet
Retweet als je denkt dat je een mens

bent

      - Niloy Haroun

Ben op zoek naar een 8 persoons 

legertent voor volgende week. Iemand

een idee? ;-)

      - Mariska Lans

Goed positie kiezen is ook een kwaliteit.

Vanuit het clubgebouw met een 

Beerenburgie 1500 meter en het 3e op

veld C kijken

      - Frank Borger

HUMOR! David Luiz huilt vanwege een 

zakje paprika-chips bit.ly/1mkfPhs - Dick Kroon



Tevens praktijk voor podologie

Julianastraat 19

Dalfsen

Telefoon (0529) 431615

De voetbalspeciaalzaak 
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VAN DE BESTUURSTAFEL
Gerner - De bal rolt weer met vallen en opstaan. De bekerwedstrijden zijn achter de rug en meerdere 
teams zijn door naar de volgende ronde. De eerste competitiewedstrijden zijn gespeeld en wij zien goede 
resultaten. Onze corebusiness is voetbal en daar doen we het allemaal voor.

Er zijn ook dit jaar weer diverse nieuwe leden. Wij zien een behoorlijke toename in het aantal voetballende 
meisjes wat onder andere komt door de Lady’s night. Naar wij vernomen hebben krijgt dit initiatief een 
vervolg en het is leuk te zien dat initiatieven ook resultaat geven.  Het is een feest om op zaterdagochtend 
de jongste kabouters achter een (veel te) grote bal aan zien rennen. Daar begint het echter wel!!  Er is een 
spreekwoord dat zegt: werkelijk enthousiasme werkt aanstekelijk en dat zien we ook hier weer. Nieuwe 
ideeën  en initiatieven zijn het proberen waard met als doel met elkaar het voetbalspel beleven.

Een speciaal welkom voor Heren 9. Dit team komt over van onze buurvereniging. Om diverse redenen was 
op de zondagochtend voetballen voor hen geen optie, zodat ze nu bij ons onderdak hebben gevonden. Wij 
hopen dat dit team zich snel thuis zal voelen binnen onze vereniging. Er zal op de zaterdagmiddag vast 
nog wel ergens een plekje vrij zijn voor dit team, alhoewel we wel moeten vaststellen dat het behoorlijk 
vol begint te worden.

Diverse Dalfser bedrijven hebben zich ook dit jaar weer verbonden aan een team. Verderop in deze 
nieuwsbrief wordt hier meer aandacht aan geschonken. Sponsoren moet tweerichtingsverkeer zijn waarbij 
we als vereniging duidelijk de vraag moeten stellen wat wij voor een sponsor terug kunnen doen. De 
sponsorcommissie kan hierin het voortouw nemen maar ook de teams zelf kunnen hier creatief mee omgaan. 
Denk alleen al aan het betrekken van een sponsor bij een team: nodig ze uit voor de thuiswedstrijden en 
vergeet daarbij ook de teamuitjes niet. Het zit vaak in de kleine dingen. De sponsorinkomsten maken een 
substantieel onderdeel uit van de inkomstenkant van onze vereniging. Het geeft ons de mogelijkheid te 
investeren in bijvoorbeeld de (jeugd)opleiding of nog betere voorzieningen. Ook is sponsoren de uitgelezen 
mogelijkheid om het bedrijfsleven te verbinden met een sportvereniging. Als wij meer willen zijn dan één 
van de vele sportverenigingen zullen we daar met elkaar wat voor moeten doen en ook daadwerkelijk laten 
zien dat we deze ambitie hebben.

We ondervinden allemaal de hinder van de verbouw van de kleedkamers. Door diverse vertragingen is het 
niet gelukt de planning te halen. Het bestuur hoopt dat de nieuwe kleedkamers binnen een paar weken in 
gebruik kunnen worden genomen. Naar wij begrepen hebben, zijn de muren nog te nat om van een coating 
te voorzien. Als die droog zijn en de coating is aangebracht, kunnen de banken geplaatst worden. Diverse 
vrijwilligers zijn druk bezig met de verbouw en ook de verharding is weer aangebracht. De parkeerplaats 
schiet aardig op en uiteindelijk komen we wel waar we willen wezen. Iedereen draagt zijn of haar steentje 
bij, zodat we na afloop kunnen zeggen dat WIJ met elkaar deze klus geklaard hebben. Uiteraard doet de 
één meer dan de ander, maar de één kan ook meer dan de ander. Een ieder heeft zo zijn of haar unieke 
talenten en de werkers van koffie en broodjes voorzien is net zo belangrijk als het metselen van een 
muurtje.

Binnenkort zal bij een ieder informatie over de obligatielening in de bus vallen. De inschrijvingstermijn is 
tot 1 november en wij verwachten hier veel van. Het komt er op neer dat u tegen 0% rente geld leent aan 
onze vereniging om hiermee onze rentelasten naar beneden te brengen. Elk jaar wordt door loting bepaald 
welke obligaties afgelost worden.

Tot slot nog aandacht voor de vrijwilligers. Het valt niet mee om elk jaar weer voldoende kader te krijgen. Wij 
moeten oppassen dat er niet altijd in dezelfde vijver gevist wordt en doorstroming is dan ook noodzakelijk. 
Wanneer elk lid (of ouders van leden) zijn of haar steentje bijdraagt, hebben we een potentieel waar je 
u tegen kunt zeggen. Het lid zijn van een vereniging is niet alleen consumeren, maar vraagt inzet van 
iedereen. Er is altijd wel wat te doen, waarbij het minder uitmaakt wat je doet. Bovendien geeft het 
betrokkenheid bij de vereniging en daarnaast veel voldoening.

De bal rolt weer en daar doen we het voor.

Namens het bestuur,

Bert Visscher



Dames 1: Hoe vergaat het ze in de eerste klasse?
GERNER - De voorbereiding op een nieuw seizoen is gestart met drie trainingsavonden per week. Nog wel zonder aanwezigheid 

van aanvoerder Mariska Lans, Lieke Paarhuis en nieuwkomer Eva Visscher maar de 1e selectie, dit seizoen opnieuw onder leiding 

van de beide trainer/coaches, Sander Volkerink en Erik Laarman, is begonnen aan de voorbereiding. Een eerste test om te zien 

hoe de speelsters conditioneel uit de vakantie zijn gekomen, deed de wenkbrauwen van beide trainers zichtbaar fronsen, maar 

de daaropvolgende trainingen lieten al snel verbetering zien.

De op zaterdag door Fenna en Nico Borger verzorgde lunch tijdens de trainingsdag in de tweede trainingsweek werd voorafgegaan door een 
typische training die bij de voorbereiding past. Na de Warming up was het tijd voor enkele voetbal conditionele partijvormen, gecombineerd met 
wat extensieve loopvormen en werd er afgesloten met een grote partijvorm. 

De eerste oefenwedstrijd tegen 2e klasser VVZ werd gewonnen met 2-0, en enkele dagen later vertrok vv Heino vanaf sportpark Gerner met een 
4-1 nederlaag teleurgesteld naar huis. Tegen het ambitieuze HTC, vorig jaar verrassend gedegradeerd uit de hoofdklasse, werd thuis met 1-3  
verloren al was dat niet echt nodig. Wij misten de kansen voor rust en het laatste kwartier van de wedstrijd viel voor HTC alles goed. Dan de 
wedstrijd tegen vv Raalte, de laatste tegenstander uit onze bekerpoule. Tot ongeveer een half uur voor tijd stond het 2-3 in ons voordeel maar 
vanaf dat moment zat vv Raalte er conditioneel zichtbaar doorheen, waardoor het ons lukte om de stand uit te bouwen naar 2-6. 

Op zaterdag 6 september startte de competitie met een thuiswedstrijd tegen Jong PEC Zwolle, één van de voornaamste titelfavorieten omdat ze in 
hun voorbereiding al hadden laten zien geen moeite te hebben met teams uit de hoofdklasse en enkele teams uit de 1e klasse.  Voor aanvang werd 
door de Dalfser speelsters enigszins terughoudend tegen deze wedstrijd aan gekeken. Deze zorgvuldig geselecteerde regionale talenten hadden 
alle wedstrijden in hun bekerpoule gewonnen en dat niet alleen, ook nog eens met ruime cijfers.

De toeschouwers die met velen waren afgekomen op dit duel, zagen ons in het eerste half uur nog goed meedoen in deze conditionele krachtmeting. 
We kwamen goed uit de startblokken en door enkele speldenprikken van onze kant begon het achterin bij Zwolle verrassend genoeg toch te kraken. 
Wij schoten in die fase nog tegen de lat wat net zo goed de 1-0 voor ons had kunnen zijn. Als we dit noemen mag ook niet onvermeld blijven dat 
ook PEC Zwolle een keer tegen de lat en de paal schoot. Maar de ASC - verdediging, aangestuurd door de goed keepende Dyonnne Meyerman 
slaagde erin de nul op het scorebord vast te houden. Totdat we even niet opletten waardoor het net voor rust mis ging en we toch op een 0-1 
achterstand stonden. Dat kwam niet goed uit, net als een eerder al een aantal andere momenten zoals dat ook in de gehele tweede helft het geval 
was. Met deze stand bereikten we wel de rust.

Zwolle werd na rust dreigender en voerde het tempo nog wat op, maar hier hadden we het voor de wedstrijd over gehad. In de rust hadden we 
ons voorgenomen om de achterstand goed te maken. Maar het verzorgde spel van PEC Zwolle brak ons in de eindfase op. In balbezit was Zwolle 
beter en lieten zij de bal sneller rondgaan. Daardoor kon PEC Zwolle uitlopen naar 0 – 6, een terechte overwinning al was de uitslag wat geflatteerd.

Ondanks de uitslag, hebben wij nog wel alle vertrouwen in een goed vervolg in deze competitie, we kunnen een keer verliezen, zeker van dit PEC 

Zwolle. Onze eerste wedstrijd in de 1e klasse zit er op. Nu nog op zoek naar punten.
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Heren 1: Nieuwe ronde, nieuwe kansen
GERNER - Nadat vorig seizoen werd afgesloten met een voor sommigen teleurstellende en voor anderen een keurig behaalde 

vijfde plaats, trad het keurkorps van hoofdtrainer Marcel Waaijer op dinsdag 29 juli aan met open vizier voor de eerste training 

in aanloop naar het seizoen 2014-2015. Waar menig supporter en voetballer de blik nog ferm op de zomer gericht had, werden 

voor ons vlaggenschip de eerste piketpaaltjes alweer geslagen.

Dit seizoen heeft men wederom afscheid genomen van een vijftal routiniers. 
Drie van hen acteren nog steeds binnen ASC ‘62 (Bart Lindeboom en Coen 
Westerhof in het derde en Floris Meerveld in het tweede), de andere twee 
namen afscheid (Piet de Jong naar Berkum en Jan Westerman gestopt, 
al weet je het bij hem nooit). Waar afscheid genomen wordt, staan altijd 
nieuwe mensen op. Nieuwkomers in de selectie zijn Tom van Zanten, Harold 
Pierik, Harrie Kiezenbrink, Waldo van Bruchem, Jan Willem Wennemars en 
Rick van Faassen. 

Nadat de eerste twee oefenwedstrijden (KHC en Olympia ‘28) verloren 
werden, was het de derde wedstrijd raak. Door een 4-0 zege werd voor 
de derde keer op rij het uitstekend georganiseerde Tempelman toernooi 
gewonnen. Of de trainer van OZC het daar wel of niet mee eens was. In 
de beker volgden zeges tegen Noord Veluwe Boys en onze roodgele buren, 
waarmee de volgende ronde van de beker bereikt werd. Doordat Vilsteren 
zich terug getrokken had voor de beker, speelde ASC ‘62 de laatste zaterdag 
voor de seizoensouverture een oefenwedstrijd bij het naar de eerste klasse 
gepromoveerde Vroomshoopse Boys. De wedstrijd werd met 2-0 verloren, 
maar ASC ‘62 was ruim een uur de betere ploeg. 

Op 6 september stond de eerste competitiewedstrijd op het 
programma, en wel uit tegen IJVV, homebase van assistent trainer 
Harjan de Velde. Na een eerste helft met weinig kansen en spektakel 
leek het wachten op een foefje van een van beide trainers om de 
wedstrijd open te breken. Dit foefje werd echter toegepast door de 
scheidsrechter van dienst. Joren Drost kreeg op slag van rust een 
directe rode kaart. Het gros van de aanwezigen was van mening dat 
geel meer op zijn plaats was geweest. De wedstrijd werd echter in 
de rust gestaakt wegens het onwel worden van de scheidsrechter. 
Vermoedelijk wordt het restant op 18 oktober gespeeld.

Een week later de eerste thuiswedstrijd tegen Enter Vooruit, een 
geduchte tegenstander. Het publiek had eerst het tweede op het 
hoofdveld een keurige 3-2 overwinning zien boeken tegen KHC. Eén 
van de voordelen dat het tweede dit seizoen om 12.00 uur thuis 
speelt. 

De wedstrijd tegen Enter Vooruit leverde de eerste competitiezege 
van dit seizoen op, 2-1 was de eindstand. Het was niet sprankelend, 
maar wat wel opviel was de volwassenheid waarmee de jonge ploeg 
de winst over de streep trok. Wel druk van de tegenstander, maar 
zonder grote kansen weg te geven. Daarentegen was elke bal naar 
voren een constante dreiging door de kwaliteit van de mannen voorop 
bij ASC ‘62. De punten bleven in Dalfsen, een mooie opsteker in dit 
prille seizoen. 
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34 jaar voetbalervaring in lief en leed verbonden
GERNER - Op 16 augustus 2014 trouwden 

Daniëlle Dekker en Arno Sandink, een echt ASC-

huwelijk. Zij traden hiermee in de voetsporen van 

onder andere hun (schoon)ouders Jannie en Henk 

Sandink, zij waren destijds in 1978 het allereerste 

ASC-bruidspaar. 

De voetbalschoenen van zowel Daniëlle als Arno 

hangen zo goed als in de wilgen, maar na hun beider 

voetbalcarrière (Daniëlle stopte twee jaar geleden, Arno 

twaalf jaar geleden) maken ze zich nog steeds erg nuttig 

bij AS’62. 

Daniëlle heeft één seizoen dames 2 en dames 3 getraind 

en is nu leider van dames 2. Arno is al 12 jaar druk met van 

alles en nog wat, leider, bardienst, activiteitencommissie, 

bestuurslid maar vooral met van alles en nog wat. 

Daarnaast hadden ze dus ook nog tijd voor trouwplannen. 

Er werd zelfs een voetbalzaterdag opgeofferd om samen 

naar een Bruidsbeurs te gaan. En wie mocht er mee om 

de trouwjurk uit te zoeken? Niet de moeder van Daniëlle, 

maar haar vader, schoonvader en broer. “Hoezo, raar? 

Mien va die betoalt ‘um toch ok...”  De jurk was binnen 

drie kwartier gekozen en vervolgens gingen de heren en 

dame richting terras om het te vieren met een biertje.

Biertjes drinken is ook iets wat ze beiden graag doen 

bij ASC’62. Zoals Arno zelf zegt: “ Wij doen ons best 

om de bar-omzet op niveau te houden. En bij feesten 

en partijen is het voor ons een sport om het licht uit 

te doen. Voor verdere anekdotes over groene hekjes 

bij Feyen, gemalen frikadellen, Lindeboom Café, 

Walk-on-girl bij Darts, Time-managementplannen, 

bierstempelkaarten is dit geen geschikte rubriek.
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“Kleedgebouw van ons, voor ons, door ons”
“In zo’n bouwput laat je die jongens zich toch niet omkleden?!”, foetert de leider van VEVO C1. Nadat hij de nu nog geïmproviseerde 

doorgang naar kleedkamers 7 t/m 10 oversteekt, blijkt eenmaal in het kleedlokaal de verlichting ook nog eens stuk. Snel tovert 

‘crisismanager’ Arno Sandink een bouwlamp tevoorschijn, waarna de mond van de coach nog wat verder open valt.

Bouwcoördinator Christian Hartkamp kan er hartelijk om lachen. “Het project waar we mee bezig zijn kun je nu eenmaal niet geheel zonder 
overlast voltooien. We gaan er vanuit dat daar begrip voor is, en anders wil ik dat via deze weg vragen. Natuurlijk ook aan iedereen binnen ASC.” 
Dan betreedt hij het gloednieuwe gedeelte van het kleedgebouw, daar waar het meeste werk reeds achter de rug is. Trots showt hij de blauwwit 
betegelde wanden, de ruime toiletgroep en natuurlijk ‘gewoon’ de nieuwe kleedkamers. Mocht VEVO C1 in de voorjaarscompetitie weer een 
wedstrijdje op Gerner treffen, dan zal de leiding wel een toontje lager zingen. Hartkamp vertelt wat er tot die tijd nog moet gebeuren. 

Zijn jullie vanochtend alweer druk aan de slag geweest?

“In ieder geval bezig. Vooral met de sloop van kleedkamers 15 en 16. Die worden een stukje groter. Dan sluiten ze ook aan op de nieuwe gang 
die naar het oude kleedkamergedeelte loopt. Verder is de bestrating aan de kant van het nieuwe gedeelte vandaag een heel eind afgekomen, 
inclusief het pad naar het veld. Het voorplein dat aan het clubgebouw grenst volgt later, dat zit allemaal nog in het vat. Daarmee wachten we 
tot we verder helemaal klaar zijn, want tot die tijd rijden er bijvoorbeeld nog shovels overheen.”

Ligt alles op schema?

“Nagenoeg wel. Er zijn misschien wat kleine knelpunten met leveringen, maar daarvoor zijn we afhankelijk van andere partijen. Daarnaast zijn 
de wanden in de nieuwbouw nog niet droog genoeg om af te werken. Ze moeten gecoat worden, maar voordat je die coating kunt aanbrengen 
moet de wand een bepaald vochtigheidspercentage bereikt hebben. Anders blijft het niet goed hechten. Verder kun je de nieuwbouw heel strak 
regisseren, dus daarbij zijn we verder niet voor verrassingen komen te staan. Bij de renovatie van het oude gedeelte is dat anders, dat kan heel 
anders in elkaar steken dan je vooraf denkt. Duidelijke tekeningen zijn daar niet meer van en intussen is er ook intern van alles aangepast. Toen 

we het plafond eruit haalden kwamen we bijvoorbeeld ineens een lichtkoepel tegen die daar vroeger ooit eens ingezet is.”

Wat houdt die renovatie van het oude gedeelte eigenlijk precies in? 

Het is niet zo rigoureus dat echt alles eruit gaat, maar vooral het hele douchegedeelte wordt in elke kleedkamer volledig vernieuwd. Verder is het 
vooral het opknappen van de wanden, die wellicht ook nog gecoat zullen worden. Bij kleedkamers 15 en 16 gaan we wel grootschaliger aan de 
slag. Daar zijn de toiletten – die tussen die kleedkamers in zaten –  bij aan gekomen, en een deel van hok 17 en het toilet uit de oude gang. De 
andere toiletten in de oude gang worden scheidsrechterskleedkamers. Het toilet in het nieuwe deel zal dan als enige toilet gebruikt gaan worden, 
maar dat is groot zat. Tot nu toe is er al het nodige gesloopt, maar voordat we echt gaan renoveren moet het nieuwe gedeelte in gebruik zijn. 
Wanneer dat precies is weten we nog niet. Je kunt het proces nu wel versnellen, maar dan loop je tegen nieuwe problemen op. Het kan nu beter 
een maand langer duren, zodat je er straks een jaar langer plezier van hebt. Maar het liefst zijn we natuurlijk zo snel mogelijk klaar.” 

                Lees verder op volgende pagina --> 
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Vooraf werd veel over zelfwerkzaamheid 

gesproken, loopt dat naar wens?

“Vanaf mei hebben we elke week een seniorenteam 
aangewezen, waarvan we dan ongeveer acht personen 
verwachtten. Door de regel waren die er wel. Al waren 
het er in de vakantieperiode soms iets minder. Maar 
over het algemeen zijn we er erg tevreden over. 

Toch zijn we natuurlijk nog altijd op zoek naar handige 
mensen die bijvoorbeeld zelf in de bouw werken, 
de echte specialisten dus. Loodgieters, elektriciens, 

tegelzetters, timmermannen: we kunnen ze allemaal 
ontzettend goed gebruiken. Echte afwerkklusjes als 
stukadoren besteden we straks nog uit, maar verder 
hopen we alles zelf te kunnen doen. Dat is alleen 

maar mooi.” 

Houden jullie je ook bezig met duurzaamheid?

“Absoluut. De nieuwe kleedkamers zijn extreem zwaar geïsoleerd. Dus je hebt maar heel weinig warmte nodig om het gebouw warm te houden. 
Dat er geen ramen in zitten is meer vanwege het onderhoud. We hebben een gebouw proberen neer te zetten voor de lange termijn. Met onder 
andere ook een onderhoudsarme vloer. We willen minimaal twintig of dertig jaar vooruit kunnen, zonder dat er om de haverklap weer wat aan 
moet gebeuren. We hebben ook voorbereidingen getroffen voor pv-cellen op het dak. Dus we zijn hard bezig om dat voor elkaar te krijgen. 
Misschien is er nog budget over, maar anders is het wellicht interessant om als sponsoractie te doen. Bijvoorbeeld je eigen ‘ASC’62-zonnecel’. 

Maar dat zijn alleen nog maar gedachtenspinsels.”

Waar ben je het meest trots op?

“Dat is er nog niet, want dat is het hele project. Dus dat hoop ik achteraf over het totaalplaatje te kunnen zeggen. 

De verdere inrichting met de kunstgrasvelden daarbij inbegrepen. En als ik iedereen zou moeten bedanken die daaraan zijn steentje heeft 
bijgedragen, dan is deze nieuwsbrief daar veel te klein voor. Je ziet ook dat het echt leeft, er wordt veel over gesproken. Het mooie is dat ASC 

straks beschikt over een kleedgebouw van ons, voor ons en door ons.”

Vervolg van pagina 6 - Interview met Christian Hartkamp

“We zijn natuurlijk nog altijd op zoek naar 
handig mensen die bijvoorbeeld zelf in de 
bouw werken, de echte specialisten dus”
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GERNER - Aan het begin van het voetbalseizoen komt het nogal eens voor dat een team een nieuw tenue in ontvangst mag 

nemen. Deze sponsordeals worden geregeld door de sponsorcommissie. Wanneer een dergelijke deal rond is wordt er een 

teamfoto gemaakt die later aan de sponsor wordt aangeboden, samen met een ingelijst voetbalshirt.

Dit seizoen zijn Heren 7 en de Kabouters al in het nieuw gestoken. Het is altijd leuk om te weten waarom een sponsor voor ASC’62 kiest en wat 
zijn verdere beweegredenen zijn. Marco Laarman ging namens de sponsorcommissie in gesprek met Robert Lans en Rijk Brosius van Peter Pan 
Pancakes en Burgers - die op 23 augustus onder meer nieuwe voetbalhesjes leverden voor de kabouters.

Wie is Peter Pan en wat doen jullie?

Wij zijn Robert Lans en Rijk Brosius en hebben samen met Moes Hartman Restaurant Peter Pan in Heino. Wij zijn een pannenkoeken- en 
burgersrestaurant gericht op jonge gezinnen en ouderen. Het idee is dat jonge kinderen zich kunnen vermaken op de speelzolder of in de 
minibioscoop en dat ouders rustig kunnen eten. Verder verzorgen wij ook bruiloften, catering op locatie of barbecues. 

Wat is de reden dat jullie ASC’62 sponsoren?

We hebben allebei een ruime geschiedenis bij ASC’62 en Robert is op dit moment nog steeds actief bij ASC’62 als scheidsrechter. Daarnaast 
hebben we beiden jarenlang in Dalfsen gewoond en ons sociale leven speelt zich daar nog steeds grotendeels af. Wij deden al wat sponsoring 
bij buurman SV Dalfsen en dit was voor ons een mooie gelegenheid om ook bij ASC’62 het kaboutervoetbal te sponsoren.

Waarom het kaboutervoetbal?

Met Peter Pan richten wij ons voornamelijk op ouders met jonge kinderen. Bij het kaboutervoetbal komen uiteraard veel jonge kinderen op af, 
maar natuurlijk komen ook de ouders kijken. Dat is voor ons een belangrijke doelgroep. Bij een bepaald aantal deelnames aan de training krijgen 
de kabouters een tegoedbon voor een pannenkoek en een glas fris. Op deze manier hopen wij hele gezinnen in ons restaurant te verwelkomen.

Welke binding hebben jullie met ASC ’62?

We hebben allebei bij ASC’62 gevoetbald. Robert heeft de gehele jeugdopleiding bij ASC’62 doorlopen en probeert met de opgedane kwaliteiten 
de lage senioren van buurman SV Dalfsen het spelletje bij te brengen. Rijk heeft ook de opleiding van ASC’62 doorlopen en heeft vele wedstijden 
voor het vlaggenschip gespeeld. Rijk is onder meer gepromoveerd van de 4e naar de 2e klasse. Rijk speelt op dit moment bij Berkum 4 met 
onder andere meer ASC’62 oudgedienden als Ard Slot, Piet de Jong en Jan-Ewoud ten Brinke. 

               

Nieuwe sponsor: Peter Pan sponsort Kaboutervoetbal

Robert Lans (links) en Rijk Brosius (rechts) van Peter Pan Pancakes en Burgers met Marco Laarman van de Sponsorcommissie
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Nieuwe sponsor: Roode Hert sponsort heren 7
ANKUM - Heren 7 werd op 30 augustus gastvrij ontvangen door Moes Hartman Kok van Het Roode Hert. Wouter Stel was hier 
namens de sponsorcommissie aanwezig om de sponsordeal te bekrachtigen.

Het was zeker een zeer gastvrij onthaal bij Het Roode Hert, vooral omdat Moes al in de auto zat om richting Sportpark Gerner te rijden toen de 
eerste Heren 7-spelers zich aanmelden bij zijn restaurant. En nog, had hij in no time het hele elftal aan de koffie met krentenbrood.

Dat past ook goed bij het team, want zoals één van de beter geproportioneerde spelers uitlegt: wij  zijn onder andere geselecteerd op 
lichaamsomvang, dat komt de opdruk op de shirts ten goede.

Moes speelde een aantal jaren geleden ook bij ASC’62, maar vanwege zijn drukke  werkzaamheden op de zaterdag is hij overgegaan naar SVD. 
Moes sponsort nu beide voetbalverenigingen; dit staat garant voor sportieve uitdagingen tussen Heren 7 van ASC’62 en het SVD-team waar 
Moes zelf in speelt.

Het is niet alleen voetbal waar Moes warm voor loopt, hij is ook als sponsor betrokken bij andere (sport)verenigingen. In de bijna 17 jaar dat Moes 
en zijn gezin in Dalfsen wonen heeft hij gemerkt dat dit een goede manier is om snel te integreren. “Het is niet alleen nemen als ondernemer, 
je moet ook geven”. Bij deze ondernemer kun je heerlijk eten, prettig vergaderen en feest vieren maar hij kan ook een goed verzorgde catering 
leveren.

Moes Hartman Kok van het Roode Hert (rechts) ontvangt een bos bloemen van Wouter Stel van de sponsorcommissie.
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Heeft u bouw- of verbouwplannen?
Vrijblijvend advies, juiste materialen

en scherpe prijzen!

Elektra  •  Water

Gas  •  Centrale Verwarming

Airco  •  Riolering  •  Dak- en zinkwerk

Betonboren/-zagen

Onderhoud & verhuur cv-ketels

Kampmansweg 8  •  7722 RV  Dalfsen
Tel. (0529) 432549  •  Fax (0529) 431341

E-mail info@morrenhof-jansen.nl

Dalfsen  |  Gramsbergen  |  Vriezenveen

www.morrenhof-jansen.nl



• 5000 m2 tuincentrum
• allerlei containerplanten
• potten en manden
• bestratingsmateriaal
• tuinaanleg en onderhoud
• 15 modeltuinen
• zelfpluk fruittuin
• 18 hole’s minigolfbaan

Welsummerweg 14-b  -  Dalfsen  tel 431620

bekijk ook onze website

www.jopiesgroenewereld.nl

Agrarisch loonwerk

 Grondwerk

  Containers

   Levering van zand, grind etc. 

    Cultuurtechnisch werk

     Riolering

    Bestrating

   Zeefwerk

  Sloopwerk

 Verreiker

Rietmansweg 5  /  7722 KK Dalfsen
www.pekkeriet.nl  /  info@pekkeriet.nl

t 0529 - 43 50 50

E1 is ook aan het nieuwe seizoen begonnen, en speelde onder meer een oefenwedstrijd tegen de buren 
van sv Dalfsen. De vele pittige duels zorgden ervoor dat de spelers de bal weleens uit het oog van verloren. 
Kun je Jord Stevens de goede weg wijzen? Mail je antwoord naar arjanbosch@hotmail.com of wouterdijk@
hotmail.com en win! 

Waar is de Bal?

Ook de redactie van de digitale nieuwsbrief gaat helemaal mee met de nieuwste apps. Raad welke twee 
mensen hier geswapt zijn en win de titel van ASC’62 facefapper van de maand. Je kan je antwoorden 
doorgeven aan Arjan Bosch en Wouter Dijk via arjanbosch@hotmail.com of wouterdijk@hotmail.com 
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WIE ZIJN DEZE MENSEN?



Jeugdsportfonds: ieder kind moet kunnen sporten!
Kinderen/jongeren die willen voetballen bij ASC, maar voor  wie dit niet betaalbaar is, kunnen bellen of mailen met de 

afdeling sociale zaken van de gemeente. Hier kun je vragen of je aangemeld kan worden bij het jeugdsportfonds. Telefoon 

488335/488351/488334 of mail naar www@dalfsen.nl. IN ONS DORP MOETEN ALLE KINDEREN KUNNEN SPORTEN!

Erik Busscher is één van de zes ambassadeurs uit de gemeente Dalfsen, die zich 
belangeloos inzetten voor het Jeugdsportfonds. Erik is geboren en getogen in Dalfsen 
en haalde in 1987 zijn diploma aan het CIOS in Heerenveen. Erik: “Ik heb vroeger 
zelf veel gesport, onder andere bij  ASC heb ik jaren gevoetbald en ben er zelfs 
trainer geweest van de B-junioren.” Tegenwoordig zie je hem op de zaterdagmiddag 
vooral als scheidsrechter bij de senioren.Erik, is nu directeur van Sportbedrijf Almelo 
en is een actief betrokken Dalfsenaar die de sport een warm hart toe draagt. “Vanuit 
mijn werk zie ik dagelijks hoe goed het is dat het Jeugdsportfonds er is. Daarom wil 
ik mij inzetten voor de kinderen in de gemeente Dalfsen. In ons dorp moeten alle 

kinderen kunnen sporten”. 

Wat doet het Jeugdsportfonds?

Het Jeugdsportfonds is een particuliere organisatie, die vindt dat alle kinderen 
moeten kunnen sporten. Zij zorgen ervoor dat zoveel  mogelijk kinderen die willen 
sporten, maar waarvoor de financiële middelen ontbreken,  lid worden van een club. 
Het fonds betaalt de contributie en vergoedt de sportattributen tot een maximum 

van  225 euro per 12 maanden per kind/sportseizoen.

Wie komen in aanmerking?

Kinderen in de leeftijd van 4 tot 18 jaar die structureel willen sporten maar, die gelet op de  financiële situatie van hun ouders, dat niet kunnen. 
Bijvoorbeeld kinderen in gezinnen die leven van een bijstandsuitkering, in de schuldsanering zitten of een inkomen hebben onder het sociaal 

minimum. 

Aanvraag indienen?

Wanneer een ouder een aanvraag voor een kind wil doen, kan dat niet rechtstreeks. Alleen een door het Jeugdsportfonds erkende intermediair kan 
hiervoor een verzoek indienen. Denk hierbij aan een leerkracht, een jeugdhulpverlener, huisarts of maatschappelijk werker of andere personen 
die professioneel betrokken zijn bij de opvoeding, scholing of begeleiding van een kind. De gemeente Dalfsen is sinds juli 2013 aangesloten bij 
het fonds, de gemeente Dalfsen betaalt het fonds en zorgt voor de uitvoer, extra donaties, campagnes etc. Voor meer informatie kan men terecht 
bij de afdeling Sociale Zaken of op de website  www.overijssel.jeugdsportfonds.nl.

 

Dat de gemeente Dalfsen iets met sporten heeft blijkt uit het feit dat de andere vijf  ambassadeurs allen Dalfser topsporters zijn. De uit 
respectievelijk Nieuwleusen, Lemelerveld en Dalfsen afkomstige Manon Flier (volleybalster, speelt momenteel in Baku), Maikel Kieftenbeld ( 
captain/speler van FC Groningen), Barry Veneman (huidig bondscoach KNMV), René Eijkelkamp en Erben Wennemars hebben zich verbonden 
aan het Jeugdsportfonds. Volgens Erik zijn het stuk voor stuk prima ‘uithangborden’ om het fonds te promoten. “Er is nu geld beschikbaar, hierna 
moeten we het zien aan te vullen met zelf verkregen middelen”, legt Erik uit. “En wellicht kunnen juist deze sporters daarin wat betekenen. Ook 

als het bijvoorbeeld om het bedrijfsleven gaat.”

 “Sommige mensen zijn te trots om een aanvraag in te dienen, daarom schakelen we ook de hulp van leraren of artsen in. Zij zijn vaak op de 
hoogte van iemands situatie en kunnen mensen wellicht helpen.” Ook zijn er mensen die al drie kinderen bij een sportclub hebben zitten, maar 
al langere tijd werkloos zijn of worden gekort op hun uitkeringen en daardoor in de problemen dreigen te komen. “Die mensen kunnen deze 
mogelijke aanwenden om hun kinderen toch te laten sporten. Het geld is beschikbaar, maar meld je aan, alsjeblieft.”

Initiatief van de Dalfser Ambassadeurs.

Er wordt dit jaar gestart met een pilot. De kinderen die in aanmerking komen voor het Jeugdsportfonds krijgen een sporttegoedbon voor het 
seizoen 2014/2015. Dit is mede mogelijk gemaakt uit ondermeer donaties, van RKS de Polhaar en Kaarten aan de Kade. Met deze tegoedbon 
is het mogelijk om gratis mee te gaan met schoolschaatsen, mee te doen met de wandeldriedaagse en gratis een zwemabonnement te krijgen. 
Veel evenementen worden vaak in schoolverband gedaan, en er is niets ergers dan dat een kind hier niet aan kan deelnemen omdat de ouders 
het niet kunnen betalen.
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VACATURES
Voor het komende seizoen zijn wij nog op zoek naar:

- Leider / Trainer B2

- ‘Vaste’ grensrechter Heren 3

- Technisch coördinator keepers

- Dames 3 zoekt trainer / trainster

- Wedstrijdsecretaris C-junioren

- Assistenttrainer heren 1

- Wedstrijdsecretaris Heren selectieteams (H1 t/m H3)

Daarnaast kunnen we ook altijd hulp gebruiken van mensen die in het clubgebouw achter de bar willen staan. Met name voor de dinsdagavond 
en de zaterdagmiddag zoeken we mensen die ons willen helpen.

Ben jij diegene die als vrijwilliger binnen onze vereniging ASC’62, een actieve rol wil vervullen en heb je interesse in één of meerdere vacatures? 
Neem dan op korte termijn contact op met de vrijwilligerscommissie,

mail: vrijwilligers@asc62.nl 

tel: 06 5385 1642

Daniël van Oenen
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Hessenweg 10, 7722 PK Dalfsen
T: (0529) 43 22 33 F: (0529) 43 42 69

E: info@bouwvanpijkeren.nl I: www.bouwvanpijkeren.nl

Bouwbedrijf van Pijkeren

Bouwwensen 
waarmaken

Woningbouw • Verbouw & Renovatie • Utiliteitsbouw • Projectontwikkeling • Agrarische bouw



GERNER - Al jaren maakt hij deel uit van ons trainersgilde. Vanaf de F-pupillen tot en met de C1 heeft hij meerdere teams onder 

zijn hoede gehad. Een stukje over een jeugdtrainer met veel ervaring en een eigen visie. Het is tijd voor de trainerspraat van 

Frank Borger.

Als voetballer heeft Frank het zelf tot het eerste elftal geschopt. De route ging via de diverse selectieteams en verschillende jeugdtrainers. ‘Wim 

van Pijkeren vond ik de beste trainer, mentaal maakt hij jeugdspelers harder en daardoor beter. Ook tactisch maakt hij jeugdspelers beter. Ik heb 

ook minder goede trainers gehad vind ik persoonlijk; ik hou bijvoorbeeld niet van trainingen zonder bal, vind dat je altijd de bal moet gebruiken 

om plezier te houden.’ 

In het eerste elftal had Frank het genoegen om samen in de 

defensie te staan met de ervaren Ard Dwars. ‘Dwars leerde 

me wat verdedigen was, gaf me bruikbare tips, daarnaast 

voelt het wel vertrouwd als je naast zo’n ervaren rot staat.’ 

Over zijn trainer destijds Herman van den Belt is Frank 

goed te spreken. Van den Belt was keihard wanneer nodig 

maar hield het plezier er ook in. Een punt wat Frank zal 

onthouden is dat Van den Belt altijd ‘wisselgeld’ op de bank 

wou hebben. ‘Een wissel kan wedstrijden doen keren, de 

wissel moet dan wel van bepaalde kwaliteiten voorzien zijn. 

Wedstrijden win je niet alleen met de basis.’

Zijn actieve carrière als speler kwam ten einde bij VSCO’61 

uit. Een oefenwedstrijd waar ‘good old’ Herben Scherpenkate 

nog op de goal stond. ‘een tegenstander trok me via mijn 

shirtje naar beneden waarna mijn knie het begaf. Op mijn 

oude niveau zal ik niet meer komen waardoor ik besloten 

heb om me volledig op het trainersvak te richten. Ik ben wel 

van plan om binnenkort te gaan tennissen, dat is minder 

risicovol met mijn knie’.

 

Dit jaar is Frank trainer van de C1. ‘doelstelling is kampioen worden, niets minder. Vorig jaar zijn we gedegradeerd uit de eerste klasse. Met nul 

punten was het wat betreft resultaat een slecht seizoen. Als jeugdtrainer staat persoonlijke ontwikkeling boven het teamresultaat, alleen kun je 

het één niet los zien van het ander. Wanneer een speler zich persoonlijk ontwikkelt dan komt resultaat normaal gesproken vanzelf. Vorig jaar was 

daar echter een uitzondering in. Spelers hebben zich zeker wel ontwikkeld alleen had dat beter gekund. Wanneer je in een selectieteam speelt 

dan hoort daar ook een bepaalde verantwoordelijkheid bij. Op vrijdagavond hoor je rekening met de voetbal te houden. De club faciliteert de 

teams waar mogelijk (al kan dit naar mijn mening nog steeds beter) en daar moet je als speler gebruik van maken. Die verantwoordelijkheid 

mis ik nog wel eens. Aan de andere kant steek ik ook zelf de hand in eigen boezem, soms moet het harder van mijn kant.’ De selectie van dit 

seizoen stemt Frank positief. ‘een grote groep waarin ik als trainer keuzes kan maken. Het is niet vanzelfsprekend dat je als speler zaterdag in 

C1 voetbalt, elke zaterdag gaan er ook spelers met C2 mee. Concurrentie maakt elkaar beter, ik ben daar blij mee.’

Op naar het kampioenschap, ‘al is dit uitspreken makkelijker dan het daadwerkelijk worden’, waren de wijze woorden van Gert Jan Verbeek. Het 

is aan Frank en zijn jongens om woord bij daad te voegen, hou ze daarom goed in de gaten dit nog prille seizoen.
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KOP ‘EM IN
De ASC’62 nieuwsbrief is niet alleen voor het voetbalvolk, maar ook door het voetbalvolk. Dit klinkt echter 

gemakkelijker dan dat het is. Want vind maar eens vrijwilligers die graag in de pen klimmen. Om die reden 

zetten we een beetje druk op de ketel. Elke keer schrijft iemand, Daniël van Oenen in dit geval, een stuk en 

wijst diegene een lid van ASC’62 aan die het vervolg moet schrijven. De enige regel is dat het stuk tussen de 

300 en 350 woorden moet bevatten.   

Wouter stel, zoals vaker de bal iets op de bovenkant wreef 

genomen en panklaar op de linkerpunt van de 16 gelegd.  Mijn 

vooractie was goed en de tegenstander is gezien.  Nu is het 

alleen nog een kwestie van aannemen en afmaken. Op het 

moment van schrijven lig ik met mijn rechterbeen in het gips 

op de bank, pootje omhoog, de achillespees afgescheurd en 

maandag opereren.  Dokter Boersma citerend “ Tot je 30e  kun 

je alles, vanaf je 40e besef je dat je niets meer kunt, op jouw 

leeftijd denk je dat je alles kunt”.  Geachte heer Boersma, ik heb 

nog nooit een driedubbele schaar gekund. 

In het dagelijks leven ben ik verkoopadviseur bij de Energiewacht 

Groep en woon in Dalfsen samen met Annemarie en onze hond 

Zaza, ooit vernoemd naar de kakkerlak uit Pluk en de Petteflet.  

Naast actief voetballer en vrijwilliger bij ASC’62 ben ik te vinden 

bij PSV, ik heb een seizoenskaart en bezoek regelmatig de 

uitwedstrijden.

Op Sportpark De Siggels, hartje Ittersum, de wijk waar ze 

tegenwoordig meer behoefte hebben aan een Cruijffcourt 

dan aan nieuw sportpark, ben ik op 6 jarige leeftijd in de F’jes 

begonnen. Gelukkig vonden mijn ouders na 8 jaar wonen 

in Zwolle genoeg  redenen om een volgende stap te zetten, 

terugverhuizen naar Dalfsen en voetballen bij de D’tjes van 

ASC’62. Wat ik me eigenlijk het meest herinner van mijn jeugd 

bij ASC’62 is dat mijn ouders er altijd waren, weer of geen weer, 

paps en mams stonden er. 

In de senioren heb ik vanaf het 2de alle teams doorlopen met als hoogtepunt 2x een kampioenschap in het 4e en het 5e, hier speelde ik o.a. 

samen met de Busjes, Cor, Mans, Latka, Stille, Dinand, Andre, Wim, Jan en Do. Tegenwoordig speel ik in het 5e, een team samengesteld uit een 

aantal herintreders en oud 3e spelers met naar mijns inziens een hoog voetbalpotentieel, daarnaast ben ik trainer van Meisjes C en lid van de 

vrijwilligerscommissie. De aanname is goed  en de weg naar de goal ligt open, op de 5 zie ik Geralt Weijdeman , geheel tegen mijn natuur toch 

de voorzet. De voorzet aan een speler die nog doeltreffender is. Geralt kom er maar in.



Pleyendal 6  •  Dalfsen  •  Tel. 0529 435720
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Naam: Joop Bekedam

Bijnaam (waarom?): Ze noemden me 
vaak Lucie Nilis, omdat ik bijna over dezelfde 
kwaliteiten als hem beschik. Ook ben ik een 
echte PSV’er en heb op bijna dezelfde manier 
gescoord als Luc Nilis, namelijk met een hakbal 
achter het standbeen langs.

Geboren: Op 24-03-1961 aan de Nieuwe 
Uitleg te Dalfsen. Dat was toen aan de rand 
van Dalfsen.

Woonplaats: Dalfsen, mijn hele leven al. 
Ik ben maar 1x verhuisd. Dat was naar de 
Welsummerweg, waar ik nu woon.

ASC’er sinds: 1969. Ik ben het op 2 na 
oudst voetballende lid van ASC. Frits Valk en 
Kor Wachtmeester zijn alleen ouder. Maar die 
geef ik binnenkort wel een rotschop op de 
training... Het is mijn doel om ooit het oudst 
voetballende lid van ASC’62 te zijn.

Beroep: Ik ben ondernemer in Groen.

Partner: Saskia Bekedam-Berends. Wij zijn 
op 17 november 2012 getrouwd.

Teams: Ondanks mijn niet te geringe 
kwaliteiten heb ik nooit in de selectieteams 
gespeeld. Altijd in teams als C2, B2, A2 en van 
het 3e t/m het 11e. In mijn jeugd stond ik wel 
bekend om mijn kapkwaliteiten. Ze noemden 
me weleens ‘de kapperd’. Vanaf de A2 kon ik 
naar het 2e, maar ik studeerde op dat moment 
aan de Tuinbouwschool in Frederiksoord. Als ik 
in het 2e wilde voetballen, moest ik ook trainen. 
Dat lukt niet en toen ben ik met vrienden in 
een team gaan voetballen, wat al snel naam 
maakte als ‘De Jopies’. 

Positie: Ik heb bijna mijn hele leven midmid 
gestaan. De laatste jaren sta ik meestal in de 
spits. Het liefst speel ik op de midmid, maar 
mijn leeftijd zal de reden zijn dat ik nu vaak in 
de spits wordt gezet. Het loopvermogen is er 
namelijk niet op vooruit gegaan. Zolang ik me 
kan heugen, neem ik altijd 2 Marsen mee naar 
de voetbal. Daar krijg ik energie van. Maar als 
ik tegenwoordig een potje heb gevoetbald op 
de zaterdagmiddag, dan heeft mijn vrouw ’s 
avonds niet meer zo veel aan mij. Dan lig ik 
meestal languit en voor pampus op de bank..

Club Nederland: PSV! Altijd al mijn favoriete 
club geweest. Ik denk dat ik ooit PSV’er 
geworden ben doordat het een provinciale 
club is. Ik heb niet zoveel met die stadse clubs. 
Ik ga nog zo’n 2 of 3 keer per jaar naar een 
wedstrijd van PSV. Vroeger was ik regelmatig 
initiator van tripjes naar PSV. Ik ging dan vaak 
met onder andere Dirk Wennemars.

Speler Nederland: Ik heb veel bewondering 
voor Memphis Depay, dat wordt een echte 
topper. Maar ook heb ik een zwak voor Dirk 
Kuyt. Het is een simpele jongen en hij heeft 
altijd een positieve instelling. Hij moet vaak op 
de bank beginnen, maar knokt zich toch weer 
altijd in de basis. Dat vind ik knap.

Club buitenland: Ik heb geen favoriete club 
in het buitenland. Ik ben een echte Hollander. 
Ik heb wel een hekel aan al die clubs met veel 
geld, zoals Real Madrid, Barcelona, Bayern 
München en Manchester United. Die kopen 
zich altijd kampioen.

Speler buitenland: Eric Cantona vond ik een 
geweldige voetballer. Nu mag ik graag naar 
Gareth Bale kijken.

Stadion: Ik wil nog wel een keer naar Wembley 
of het Maracana stadion in Rio de Janeiro. De 
stadions van Barcelona, Bayern München en 
Anderlecht heb ik wel eens bezocht. Verder 
ben ik in Nederland bij een stuk of 8 stadions 
geweest.

Tenue: Ik houd van originele, traditionele 
tenues. Mooi vind ik bijvoorbeeld het blauwwit 
van ASC en het shirt van Heerenveen. Ik 
heb een gruwelijke hekel aan paarse en roze 
tenues. Al die uit-tenues zouden verboden 
moeten worden. En nummers op de shirts 
vind ik mooi. Bij ‘De Jopies’ heb ik jarenlang 
nummer 7 gedragen.

Jeugdidool: Johan Cruijff en Jan van Beveren. 
Johan Cruijff spreekt voor zich. Jan van 
Beveren omdat hij een super goede uitstraling 
had. En ik had met hem te doen dat hij slechts 
32 interlands heeft mogen spelen. Hij was de 
beste keeper, maar hij mocht niet vaak spelen 
in het Nederlands Elftal.

Televisie: Het journaal kijk ik vaak, evenals 
teletekst en een beetje voetbal. Sinds ik 
getrouwd ben is dat een stuk minder geworden. 
Ik kijk wel altijd naar Boer zoekt vrouw.

Internet: Buienradar, Beursgorilla, Dalfsennet, 
Marktplaats en www.jopiesgroenewereld.nl.

Tijdschriften: Ik ben jaren lid geweest van 
Voetbal International. Maar die heb ik een 
tijdje geleden opgezegd. Voor de kinderen zijn 
we lid van ‘GOAL’.

Krant: Ik heb geen krant. Ik ben jaren lid 
geweest van De Telegraaf, maar nu volg ik 
het nieuws via internet of het journaal. Ik ben 
geen liefhebber van De Stentor.

Social media: Ik heb Facebook, maar ik kijk er 
nooit op. Verder doe ik niks met social media.

Vakantie: We gaan op vakantie met de camper. 
Dit jaar zijn we in Noord-Duitsland geweest. 
Ook mag ik graag naar Luxemburg gaan, dat is 
een van mijn favoriete bestemmingen. Verder 
België en Duitsland.

Politiek: Ik volg het wel, maar je hebt er 
weinig invloed op. Invloed krijg je pas als je 
zelf de politiek in gaat. Persoonlijk zit ik in de 
hoek van de VVD/CDA.

Rechterensedijk: Nee, absoluut niet kappen! 
Ze moeten inhammetjes maken waar de auto’s 
elkaar kunnen passeren. Die bomen kunnen 
nog wel 100 of 200 jaar mee. Het is grote onzin 
om die bomen te kappen. Als er een slechte 
tussen zit, dan moeten ze die er maar tussenuit 
halen. Het is een mooie monumentale weg, 
daar moeten ze van afblijven!

Nieuwe alcoholbeleid gemeente Dalfsen: 
Dat is grote onzin. Als er excessen zijn, dan 
moeten ze daar tegen optreden. Bij klachten 
en overlast, dan moet de gemeente er iets 
tegen doen. Niet om niks van die rigoureuze 
wetten maken. Als leden van een club samen 
een flesje bier willen drinken, dan moet dat 
kunnen. Er is niemand die daar last van heeft.

Waar doe je de boodschappen: Bij de 
Jumbo, Lidl en Dirk Wennemars. Zoveel 
mogelijk in Dalfsen en Oudleusen. Dat is 
handig qua service en bereikbaarheid, maar 
ik vind ook dat je de lokale ondernemers 
zoveel mogelijk moet steunen door daar je 
boodschappen te doen.

Eten: Je kunt me wakker maken voor gele vla. 
Verder sperziebonen en zalm.

Geloof: Ik ben Hervormd, maar ik ga niet 
meer zo vaak naar de kerk.

Trainers: Bij ASC was dat Leo Hilbers. Een 
hele fijne kerel. Ook Johan Holsappel was een 
goede trainer. Ik heb er niet veel training van 
gehad, maar de trainingen die hij gaf waren 
altijd mooi.

TV-analyticus: Jan Mulder en Wim Kieft.

Non-alcoholische drank: Ik drink overdag 
liters ranja. Ook drink ik veel koffie.

Alcoholische drank: Bier, rode wijn en 
berenburg. Ook mag ik af en toe graag een 
likeurtje met Saskia drinken.

Laatste keer dronken: Een half jaar 
geleden, toen we een weekje op Texel waren, 
heb ik een avondje iets te diep in het glaasje 
gekeken, Toen was ik de volgende dag niet al 
te fit.  En een paar jaar geleden speelde ik voor 
Kerstman bij Mansier. Ik had een hele mooie 
baard geleend van Cees Lindenburg. Ik dronk 
die avond rode wijn, maar volgens mij gooiden 
ze er ook berenburg doorheen. De baard zat 
helemaal onder de rode wijn. Volgens mij is 
Cees die baard nog aan het schoonmaken.

Editie september 2014 NIEUWSBRIEF ASC’62 19

DE ASC’ER: JOOP BEKEDAM



Met wie zou je wel eens een dag willen 
ruilen? Met Prins Willem Alexander. Ik heb 
wel ontzag voor die man. Je moet altijd maar 
lachen, alles wordt hem opgedragen. En hij 
mag niks zelf beslissen. Ik zou wel eens dagje 
lintjes willen doorknippen.

Muziek: Ik luister graag naar Normaal, 
Robbie Williams, Coldplay, Boudewijn de 
Groot en Andre van Duin (Ome Joop). Ik houd 
van melodische muziek, waarop je mooi kan 
meezingen of fluiten. Op dit moment vind ik 
Magic van Coldplay een erg mooi nummer. Als 
ik die ’s morgens op de radio hoor, blijft die de 
hele dag in mijn kop zitten.

Vrijwilliger bij ASC’62: Ik heb veel 
vrijwilligerswerk gedaan. Ik ben trainer 
geweest. Jarenlang heb ik Sinterklaas 
georganiseerd. En het ASC Weekjournaal heb 
ik samen met Edwin Jansen en Ronald Stokvis 
opgezet. Ik vind het prachtig dat mijn zoons 
Mark en Wilco in mijn voetsporen zijn getreden 
en het weekjournaal opgepakt hebben.

Sponsoring: Ik ben jarenlang sponsor 
geweest van het 4e, 5e of 6e team, het 
Jopieteam. Nu ben ik sponsor van het 6e. Dit 
seizoen heb ik er nog 2 teams bij genomen, 
namelijk E6 en meisjes B. Dus nu sponsor ik 3 
teams bij ASC’62.

Wil je verder nog iets kwijt? Ik ben ASC’er 
in hart en nieren en dat zal ik altijd blijven. Als 
8 jarig jochie zette ik mijn eerste stappen op 
rubberen laarzen op het veld. Ik kreeg geen 
voetbalschoenen van mijn ouders, want ze 
dachten dat op voetbal gaan een opwelling 
van mij was. Ik heb mijn fluwelen techniek 
te danken aan het voetballen op de rubberen 
laarzen.

Nieuwe foto’s laten maken op 27-09 of 04-10
Beste dames en heren leiders,

Het voetbalseizoen is weer begonnen en de meeste teams zijn al definitief samengesteld. Op de website van ASC’62 staan nu nog de oude 
teamfoto’s van vorig jaar.  Wij bieden de gelegenheid aan alle teams om een nieuwe teamfoto en/of  pasfoto’s te maken voor op deze site. Dit 
kan op zaterdag 27 september of zaterdag 4 oktober, aanmelden kan via het e-mailadres beaslotman@gmail.com  Teams die niet kunnen 
op één van deze data kunnen dit ook aangeven via hetzelfde e-mailadres. We proberen dan voor deze teams een andere datum te plannen.

Kristian Giesen, Henk Meulenbelt en Bea Slotman
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“ASC’62 is een bruisende voetbalvereniging met 9 heren,- 3 dames,- 26 jongens- en 6 meisjesteams. Naast 

de actieve sporters heeft de vereniging vele vrijwilligers en bezoeken wekelijks honderden mensen ons 

sportpark. Binnen Dalfsen neemt ASC’62 in sociaal en sportief opzicht een belangrijke plaats in. Uitganspunt 

van de vereniging is om met plezier de voetbalsport te bedrijven, waarbij het beleid mede ook gericht is op 

het behalen van prestaties. Respect, waardering, open communicatie en een goede omgang met elkaar, de 

tegenstander en andere partijen staan bij ons hoog in het vaandel”. 

CLUBINFORMATIE

BESTUUR VOETBAL 

Voorzitter:  Bert Visscher
   Wicherserf 25
   0529 43 2676

Secretaris:  Carolien Pasman
   Kievitsbloem 2
   0529 43 5606

Ledensecretaris: Elleke Laarman
   Gentiaan 1
   0529 43 3779

Voetbalzaken: André Ekkelenkamp

INFORMATIE OPZEGGEN VOETBAL
Voor 1 juli met een opzegtermijn van 4 weken (dus voor 1 juli) bij Elleke Laarman, Gentiaan 1, 0529 43 
3779 of elleke.laarman@ziggo.nl

VERHUIZEN
z.s.m. doorgeven aan Elleke Laarman, Gentiaan 1, 0529 43 3779 of elleke.laarman@ziggo.nl

LEDEN,- EN CONTRIBUTIEADMINISTRATIE
Voor aan,- en afmeldingen en alle overige wijzigingen: doorgeven aan Elleke Laarman, Gentiaan 1, 0529 43 
3779 of elleke.laarman@ziggo.nl

BEHEERSCOMMISSIE

Voorzitter:  Henk Winkels
   Koezenkamp 7
   0529 43 4417


